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Цель  освоения  дисциплины:  сформировать  способность  на  основе  описания
экономических процессов и явлений разрабатывать и проводить оценку проектов c учетом
критериев  социально-экономической  эффективности,  рисков  и  возможных  социально-
экономических последствий

План курса:
Тема   1.     Introduction to population economics. Basic concepts.
Theories of the Demographic Transition, Population Aging and Population Decline. Malthus and
Population Debate.

Тема   2.     Economics of family
Economics  of  the  Family:  Marriage,  Division  of  Labor.  Allocation  of  time  models  and
estimations.

Тема   3. Economics of Fertility decisions
Economic theories of fertility: Becker, Lifecycle. Empirical approaches to estimation of fertility
determinants.

Тема   4. Human capital, schooling
Human Capital. Choice of Schooling. Human capital models. Mincer schooling model.

Тема   5. Mortality and morbidity. Demand for health and healthcare
Health,  Morbidity  and  Mortality.  Demand  for  health  and  healthcare.  Empirical models,
approaches to estimations.

Формы текущего контроля и промежуточной аттестации:
В  ходе  реализации  дисциплины  используются  следующие  методы  текущего

контроля  успеваемости  обучающихся:  при  проведении  занятий  семинарского  типа:
дискуссия.

Промежуточная аттестация проводится в форме экзамена.
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